

REGLEMENT  
BY-LAW 6340

Règlement modifiant le règlement de zonage des quartiers de Saint-Jean, de Saint-Edouard, de Montcalm et d'une partie du quartier de Villeray (4139, 4201, 4221, 4328, 4342, 4356, 4377, 4415, 4522, 4553, 4637, 4667, 4713, 4839, 4868, 4939, 5010, 5128, 5143, 5238, 5323, 5396, 5428, 5498, 5516, 5591, 5623, 5779, 5802, 5807, 5862, 5884, 6029, 6048, 6125, 6228 et 6286).

A la séance du Conseil de la Ville de Montréal, tenue le 24 janvier 1984,

le Conseil décrète:

1.- La section 2 du plan annexé au règlement de zonage des quartiers de Saint-Jean, de Saint-Edouard, de Montcalm et d'une partie du quartier de Villeray (4139, modifié) est modifiée en changeant, dans la zone d'habitation, de la désignation "secteur de bâtiments isolés, jumelés et contigus, de 2 et 3 étages, avec une répartition des logements selon le tableau W", à la désignation "secteur de bâtiments isolés, jumelés et contigus, de 3 étages exclusivement, avec une répartition des logements selon le tableau W", le territoire entouré d'une ligne pointillée sur le plan numéro .....23..... annexé au présent règlement et identifié par le Greffier de la Ville.

By-law to amend the by-law concerning the zoning of St.John, St.Edward and Montcalm Wards and part of Villeray Ward (4139, 4201, 4221, 4328, 4342, 4356, 4377, 4415, 4522, 4553, 4637, 4667, 4713, 4839, 4868, 4939, 5010, 5128, 5143, 5238, 5323, 5396, 5428, 5498, 5516, 5591, 5623, 5779, 5802, 5807, 5862, 5884, 6029, 6048, 6125, 6228 and 6286).

At the meeting of the Conseil de la Ville de Montréal held on January 24, 1984,

the Conseil ordained:

1.- Section 2 of the plan attached to the by-law concerning the zoning of St. John, St.Edward and Montcalm Wards and part of Villeray Ward (4139, as amended) is amended by changing, in the residential zone, from the designation "sector for detached, semi-detached and contiguous buildings of 2 and 3 storeys, with a distribution of dwellings according to table W", to the designation "sector for detached, semi-detached and contiguous buildings of 3 storeys exclusively, with a distribution of dwellings according to table W", the territory surrounded with a dotted line on plan number ..23... attached to this by-law and certified by the Greffier de la Ville.

Le maire

Jean Brassard

Montréal le,

30 JAN. 1984

Le greffier de la Ville

Maurice Dufort

Pour la Ville de Montréal

-130/2-

